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Uw l<enmerk 

Geachte heer. mevrouw. 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer M.D. Blom van de VVD 
gestelde schriftelijke vragen over datacenter Bytesnet BV. De brief van de vragensteller 
treft u als bijlage aan. De omgevingsvergunning is op 7 november verleend. De datum 
waarop de gestelde vragen zijn binnengekomen en de datum van vergunningverlening 
hebben elkaar gekruist. Dit is niet van invloed op de inhoudelijke beantwoording. 

1. Is het college bekend met de zorgen van de bewoners van de Reitdiepwijk 
aangaande de komst van een datacentrum van Bytesnet BV op het Zernike-
terrein? 
Ja, wij zijn bekend met de zorgen van de bewoners. Wij hebben tijdens de 
behandeling van de omgevingsvergunning een gesprek gehad met de 
omwonenden. Tijdens dit gesprek hebben de omwonenden hun zorgen geuit en 
hebben we het proces uitgelegd. Er volgt nog een vervolggesprek op 28 november 
waar ook de aanvrager bij aanwezig is om het gekiidsrapport toe te lichten. 

2. Deelt het college onze mening dat mogelijke negatieve effecten van 
geluidsoverlast door de luchtventilatie en het proefdraaien van 
dieselgeneratoren voorkomen dienen te worden? Zo nee, waarom niet? 
Ja, wij delen uw mening. Om overlast zo veel mogelijk tegen te gaan, toetsen wij 
aanvragen aan de geluidsnormen die zijn vastgelegd in het activiteitenbesluit en de 
milieuvergunning. De maximale hoeveelheid geluid die geproduceerd mag 
worden, is hierin vastgelegd. Wij hebben van de aanvrager een geluidsrapport van 
een erkend bureau ontvangen en daaruit blijkt dat het geluid van de dagelijkse 
bedrijfsvoering binnen de norm valt. 



Bladzijde 2 van 2 

3. Is het college bekend met de aanpak van geluidsoverlast bij het datacentrum 
van TCN? Zo ja, in hoeverre kan deze aanpak als voorbeeld dienen bij het 
nog te bouwen datacentrum van Bytesnet BV? 
Ja, wij zijn bekend met de aanpak van geluidsoverlast bij het datacentrum van 
TCN. Deze aanpak kan niet als voorbeeld dienen, omdat bij het datacentrum van 
Bytesnet BV een vele malen nieuwere, verbeterde en voornamelijk andere 
techniek wordt toegepast dan bij het datacentrum van TCN. 

4. Is het college bereid in overleg te treden met Bytesnet BV en omwonenden om 
beide belangen nader tot elkaar te brengen? 
Ja. Er vindt op 28 november een vervolggesprek plaats tussen de gemeente, de 
aanvrager en de omwonenden. 

5. Ziet het college binnen de planologische kaders mogelijkheden om de zorgen 
van de bewoners van de Reitdiepwijk weg te nemen? 
Nee. Zoals gezegd is de melding getoetst aan de geldende regelgeving en valt de 
geluidsproductie binnen de daarvoor gestelde norm. Zie ook antwoord op vraag 2. 
Mocht er in de toekomst overlast worden ervaren, zullen wij bezien welke 
maatregelen genomen moeten en kunnen worden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris. 
Peter den Oudsten Peter Teesink 
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Geacht college, 

'Er gaat niets boven Groningen'. Met deze slogan zijn de provincie en zeker ook de stad Groningen op 
de kaart gezet. De stad komt hierbij naar voren als een aantrekkelijke, bereikbare en gastvrije stad 
waar mensen kunnen werken, wonen en recreëren. Twee aspecten in het bijzonder, werken en wonen, 
zijn van groot belang voor de aantrekkelijkheid van de stad. Zij zijn immers met elkaar verbonden en 
vormen samen een balans voor de leefbaarheid in de stad. Wij zien de bedrijvigheid en 
werkgelegenheid in Groningen toenemen en bedrijventerreinen worden gevuld door nieuwe 
bedrijven. Zo wil Bytesnet BV uit Zwolle een datacentrum op het Zernike-complex bouwen. Deze 
bouwlocatie grenst direct aan de Reitdiepwijk. 

De bewoners van deze wijk maken zich grote zorgen over de komst van dit datacentrum. De zorgen 
van de bewoners zijn vooral gericht op het ontstaan van geluidsoverlast en het te laag inschatten van 
risico's. De geluidsoverlast wordt enerzijds verwacht van de luchtventilatie en anderzijds door het 
regelmatig proefdraaien van de dieselgeneratoren. Tevens baart de opslag van een grote hoeveelheid 
diesel zorgen bij de omwonenden. Hun ervaring met een eerdere vestiging van een datacentrum (TCN) 
op het Zernike-terrein, heeft ervoor gezorgd dat zij kritisch kijken naar de effecten van een nieuw 
datacentrum in hun woonomgeving. 

Hoewel werkgelegenheid van groot belang is, dient er altijd rekening gehouden te worden met de 
belangen van omwonenden en de leefbaarheid van aangrenzende woonwijken zoals de Reitdiepwijk. 
Als geluidsoverlast, een van de grote zorgen van de bewoners, bij voorbaat voorkomen kan worden 
dient daar ook naar gehandeld te worden. 

Naar aanleiding van het bovenstaande heeft onze fractie de volgende vragen voor u: 

1. Is het college bekend met de zorgen van de bewoners van de Reitdiepwijk aangaande de komst 
van een datacentrum van Bytesnet BV op het Zernike-terrein? 

2. Deelt het college onze mening dat mogelijke negatieve effecten van geluidsoverlast door de 
luchtventilatie en het proefdraaien van dieselgeneratoren voorkomen dienen te worden? Zo 
nee, waarom niet? 

3. Is het college bekend met de aanpak van geluidsoverlast bij het datacentrum van TCN? Zo ja, 
in hoeverre kan deze aanpak als voorbeeld dienen bij het nog te bouwen datacentrum van 
Bytesnet BV? 

4. Is het college bereid in overleg te treden met Bytesnet BV en omwonenden om beide belangen 
nader tot elkaar te brengen? 

5. Ziet het college binnen de planologische kaders mogelijkheden om de zorgen van de bewoners 
van de Reitdiepwijk weg te nemen? 

Hoogachtend, 

M.D. Blom 
VVD 


